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INTERPELACJA

Prezydent Miasta Skierniewice

Pan Krzysztof Jażdżyk

Szanowny Panie Prezydencie,

po licznych rozmowach z mieszkańcami naszego miasta, proszę o rozważenie możliwości budowy 
trybun dla publiczności w hali nr 2 Ośrodka Sportu i Rekreacji.

Na hali nr 2 odbywa się wiele imprez sportowych, meczów i innych wydarzeń, a brak miejsc dla 
widowni powoduje, że widzowie rezygnują z uczestnictwa. Istniejąca trybuna nie spełnia oczekiwań 
publiczności. W zasadzie poza pierwszym rzędem , usytuowanym przy barierach nie ma  możliwości 
śledzenia tego co dzieje się na parkiecie. Osoby zajmujące miejsca w kolejnych rzędach nie mają 
większych szans na pełne uczestnictwo  w wydarzeniu ze względu na utrudnioną możliwość 
obserwacji.

Temat jest ważny, ponieważ w ostatnim czasie odbywa  się w Skierniewicach wiele istotnych 
wydarzeń sportowych i niezwykle ważną kwes ą jest stworzenie możliwości dla wszystkich 
zainteresowanych pełnego , wygodnego uczestnictwa w imprezach miejskich.
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